

#### **Entering the World of Jewelry Design**

# 走進珠寶設計的世界

Date 日期:3/9/2016 (Sat) Time 時間:15:00-17:00

Instructor 講師: 林鴻勝先生 | 周大福集團創作總監

Max Lam Group Creative Director of Chow Tai Fook



❶ Basic Elements in Designing Jewellery 珠寶設計的基本元素

② Choosing a "Suitable" Jewellery 選擇 "合適"的首飾

3 Create Your Dream Piece 創作你的首飾

#### Instructor Profile 講師簡介:

林鴻勝先生,周大福集團創作總監,投身珠寶設計行業逾12年,多次獲得芭莎珠寶年度傑出 珠寶設計師大獎,2014年榮獲香港十大傑出設計師大獎,同年出任東華大學上海國際時尚 創意學院客席教授。

Max Lam, Group Creative Director of Chow Tai Fook, has joined the jewellery design industry for more than 12 years. He was awarded the BAZAAR Jewellery Awards for several years and was named one of the Ten Outstanding Designers 2014 in Hong Kong. He was appointed guest lecturer at the Shanghai International College of Fashion and Innovation, Donghua University in 2014.

#### **Introduction of Genuine Gemstones Identification**

## 寶石鑑定入門

Date 日期:4/9/2016 (Sat) Time 時間:15:00-17:00

Instructor 講師: 莫偉基院長 Dominic Mok, Msc FGA FGAA DGA



### Course Outline 課程簡介: Introduction of Gemsto

1 Introduction of Gemstone 寶石基礎知識

❷ Introduction to the Application of Instrumentation 認識常規寶石鑑定工具/儀器❸ Modern Gem Testing-Ruby and Sapphire 紅藍寶石鑑定精要

4 Practice for Gemstone Care and Maintenance 寶石的保養及注意

#### Instructor Profile **講師簡介**: 莫偉基先生,亞洲寶石學院(香港)之創辦人及現任院長,香港大學地球科舉系的榮譽助理教授,

國際著名珠寶鑑定專家,超過38年珠寶全科實戰經驗,多年來積極參與珠寶鑑定研究及寶石學培訓工作,經常被邀請到世界各地發表專題演講及分享珠寶鑑定實戰經驗。莫院長多年來,成功培訓出超過五百多位Gem-A FGA/DGA珠寶鑑定師。莫院長的學員在國際FGA及DGA公開考試曾經四次獲得「世界第一名」之優異成績。

Mr. Dominic Mok, the founder and current Principal of the Asian Gemmological Institute and Laboratory Limited (AGIL), Honorary Assistant Professor of the Department of Earth Sciences

- The University of Hong Kong. With over 38 years' experience, Mr. Mok has always been considered as a preeminent authority in gems and gemmology. Mr. Mok has actively involved in gem testing research and gemmology education and has often been invited around the world to share his gem testing experiences by professional lectures and workshops. Mr Mok started teaching the FGA gemmology diploma course in 1983. He trained more than 500 Gem-A FGA/DGA gemmologists in this 38 years and the graduates granted four times "Best Candidate" of the International FGA and DGA examinations.

### 鑽石鑑賞及鑲嵌工作坊

Diamond Appreciation and Setting Workshop

# Date 日期:11/9/2016 (Sun) Time 時間:15:00-17:00

區灼賢 │ 周大福集團行政部經理
Clara Au │ Manager of Chow Tai Fook Group Executive Office Department

Instructor 講師:

陸寶燕 | 周大福行政部經理

Course Outline 課程簡介: **1** Introduction of Diamond 鑽石基礎知識

#### 2 Diamond Appreciation 鑽石鑑賞

③ Diamond Inspection Tools and Diamond Viewer Usage 鑽石檢測工具及鑽石鑑賞器運用

4 Customer Experience on Stone Setting 寶石鑲嵌體驗

**Instructor Profile 講師簡介:** 區灼賢小姐,周大福集團行政部經理,管理Hearts On Fire品牌, 擁有逾10年珠寶行業經驗。

區小姐持有英國FGA寶石學文憑,為國際認可寶石鑑定師。

Clara Au, Manager of Chow Tai Fook Group Executive Office Department who leads the team of Hearts On Fire, has over 10 years of experience in the jewellery industry. She is a

holder of FGA Gemmology Diploma and graduated as an internationally recognized Gemmologist in the Fellowship of the Gemmological Association of Great Britain.

寶石學院的鑽石畢業文憑。
Zac Luk, Manager of Chow Tai Fook Executive Office Department, has over 14 years of experience in the Jewellery Industry. She holds a Master's degree in Business Administration

and also a Graduate Diamonds of the Gemological Institute of America.

陸寶燕小姐,周大福行政部經理,投身於珠寶行業逾14年,持有工商管理碩士學位,及美國